

السادة أولياء أمور طلبة الصفوف (الأول والثاني والثالث والرابع) المحترمين السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،

الموضوع: رحلة إلى ليجو الاند/ دبي باركس - دبي

ضمن برنامج الأنشطة المدرسية، تود إدارة مدرسة كراون الخاصة/عجمان، إحاطتكم علماً عن تنظيم رحلة إلى ليجولاند/دبي باركس، لطلبة الصفوف (الأول والثاني والثالث والرابع) وذلك يوم الخميس الموافق 2023/11/16 من الساعة 8:00 صباحاً وحتى الساعة 7:30 مساء، تحت إشراف معلمات من المدرسة، وبتكلفة 200 درهم تشمل تذكرة الدخول ووجبة لكل طالب.

لذا في حال رغبتكم بمشاركة ابنكم/ابنتكم في هذه الرحلة يرجي تعبئة النموذج أدناه مع إرفاق مبلغ 200 درهم، وإعادته إلى معلمة الصف قبل يوم الجمعة الموافق 2023/11/10، حتى يتسنى لإدارة المدرسة تأكيد الحجز،،، لأي استفسار يمكنكم التواصل مع الأستاذة شروق هاتف 9005699-050. وتفضلوا بقبول وافر الاحترام،،

# يرجى من جميع الطلبة:

- 1 الحضور إلى المدرسة تمام الساعة 7:30 صباحاً حيث ستتحرك الحافلات المدرسية الساعة 8:00 صباحاً.
- 2 سينتهي الدوام المدرسي لهذا اليوم فقط بين الساعة 7:30 و 8:00 مساء، يرجى الإلتزام بموعد استلام الطلبة من المدرسة .
  - 3 لن تتوفر خدمة الحافلات المدرسية في العودة فقط للطلبة المشتركين في الحافلات.
    - 4 التقيد بالزي الرياضى.
    - 5 غير مسموح بإحضار أي أطعمة أو مشروبات إلى المنتزه الترفيهي.
      - 6 ذكر أي ملاحظات طبية هامة في النموذج أدناه .

	خ كداون الخاص
کېشور بېلاچ	P.C.Box: 30556
مدېر المدر سة	AJMAN - U.A.E.

في رحلة إلى ليجو لاند/ دبي باركس - دبي	أوافق على ذهاب ابني/ابنتي ف
الصف والشعبة:	سم الطانب/الطالبة:
التوقيع:	اسم ولي الأمر
ملاحظات طبية هامة:	قد الماتف:



Dear Parents, (Grade 1-2-3-4)

### Subject: Trip to LEGOLAND Dubai Theme Park - Dubai

We would like to inform you of our school's activity program for Grade 1-2-3-4 students to **LEGOLAND Theme Park** - **Dubai on Thursday 16**<sup>th</sup> **November 2023 from 8:00 a.m. to 7:30 p.m.**, under the supervision of teachers, the cost of **AED 200** includes a ticket and meal for each student.

Please sign and return the letter back *with AED 200 to the class Homeroom teacher* no later than <u>Friday 10<sup>th</sup> November 2023</u>, as the school need to confirm the booking. For any inquiries, you can contact Ms. Shorouk, Mobile: 050 9005699

Thank you for your kind support for this trip.

#### Note:

- 1- Buses will leave school at 8:00 a.m. Please be on time at 7:30 a.m.
- 2- School Day will end between 7:30 to 8:00 pm. for this day only, please be at the school on time.
- 3- Bus Students will have morning drop facility, but on return should be picked up by the parents.
- 4- Students must wear the PE uniform.
- 5- No Food & Beverage may be brought into theme park.
- 6- Write down any important medical condition of your child.

Principal

I grant permission to	send my child to <b>LEGOLAND Dubai Theme Park</b> - <b>Dubai</b>
Student name:	Class:
Parents name:	Signature:
Mobile No.:	Important Medical Notes:



السادة أولياء أمور طلاب الصفوف (الخامس وحتى الثاني عشر) بنين المحترمين السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،

الموضوع: رحلة إلي عالم وارنر براذرز - ابوظبي

ضمن برنامج الأنشطة المدرسية، تود إدارة مدرسة كراون الخاصة/عجمان، إحاطتكم علماً عن تنظيم رحلة إلى عالم وارنر براذرز أبوظبي، لطلبة الصفوف (الخامس وحتى الثاني عشر) بنين وذلك يوم الخميس الموافق 2023/11/16 من الساعة 8:00 صباحاً وحتى الساعة 7:30 مساء، تحت إشراف معلمين ومعلمات من المدرسة، وبتكلفة 250 درهم تشمل تذكرة الدخول ووجبة لكل طالب.

لذا في حال رغبتكم بمشاركة ابنكم فى هذه الرحلة يرجى تعبئة النموذج أدناه مع إرفاق مبلغ 250 درهم، وإعادته إلى معلمة الصف قبل يوم الجمعة الموافق 2023/11/10، حتى يتسنى لإدارة المدرسة تأكيد الحجز،،، لأي استفسار يمكنكم التواصل مع الأستاذة شروق هاتف 9005699-050. وتفضلوا بقبول وافر الاحترام،،

# يرجى من جميع الطلبة:

- 1 الحضور إلى المدرسة تمام الساعة 7:30 صباحاً حيث ستتحرك الحافلات المدرسية الساعة 8:00 صباحاً.
- 2 سينتهي الدوام المدرسي لهذا اليوم فقط بين الساعة 7:30 و 8:00 مساءً، يرجى الإلتزام بموعد استلام الطلبة من المدرسة .
  - 3 لن تتوفر خدمة الحافلات المدرسية في العودة فقط للطلبة المشتركين في الحافلات.
    - 4 التقيد بالزي الرياضي.



Dear Parents, (Grade 5 to 12) Boys

### **Subject: Trip to Warner Bros World Abu Dhabi**

We would like to inform you of our school's educational activity program for Grade 5 to 12 students to **Warner Bros World Abu Dhabi,** on Thursday 16<sup>th</sup> November 2023 from 8:00 a.m. to 7:30 p.m., under the supervision of teachers, the cost of **AED 250** includes a ticket and meal for each student.

<u>Please sign and return the letter back with AED 250 to the class Homeroom teacher</u> no later than <u>Friday 10<sup>th</sup> November 2023</u>, as the school need to confirm the booking. For any inquiries, you can contact Ms. Shorouk, Mobile: 050 9005699

Thank you for your kind support for this educational trip.

### Note:

- 1- Buses will leave school at 8:00 a.m. Please be on time at 7:30 a.m.
- 2- School Day will end between 7:30 to 8:00 pm. for this day only, please be at the school on time.
- 3- Bus Students will have morning drop facility, but on return should be picked up by the parents.
- 4- Students must wear the PE uniform.
- 5- No Food & Beverage may be brought into theme park.

P.O. Rox: 30556

6- Write down any important medical condition of your child.

Yours sincerely,

Dr. Kishor Pillai Principal

Ī	grant permission	to send	my child	to Warner	<b>Bros World</b>	d Abu Dhab
•	6. a p c		,			

Student name:	Class:
Parents name:	Signature:
Mobile No.	Important Madical Notes



السادة أولياء أمور طالبات الصفوف (الخامس وحتى الصف الثاني عشر) المحترمين السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،

الموضوع: رحلة إلى موشنجيت - دبي

ضمن برنامج الأنشطة المدرسية، تود إدارة مدرسة كراون الخاصة/عجمان، إحاطتكم علماً عن تنظيم رحلة إلى موشنجيت دبي، لطالبات الصفوف من (الخامس وحتى الثاني عشر) بنات وذلك يوم الخميس الموافق 2023/11/16 من الساعة 8:00 صباحاً وحتى الساعة 7:30 مساء، تحت إشراف معلمات من المدرسة، وبتكلفة 200 درهم تشمل تذكرة الدخول ووجبة لكل طالب.

لذا في حال رغبتكم بمشاركة ابنتكم فى هذه الرحلة يرجى تعبئة النموذج أدناه مع إرفاق مبلغ 200 درهم، وإعادته إلى معلمة الصف قبل يوم الجمعة الموافق 2032/11/10، حتى يتسنى لإدارة المدرسة تأكيد الحجز،،، لأي استفسار يمكنكم التواصل مع الأستاذة شروق هاتف 9005699-050. وتفضلوا بقبول وافر الاحترام،،

# يرجى من جميع الطلبة:

- 1 الحضور إلى المدرسة تمام الساعة 7:30 صباحاً حيث ستتحرك الحافلات المدرسية الساعة 8:00 صباحاً.
- 2 سينتهي الدوام المدرسي لهذا اليوم فقط بين الساعة 7:30 و 8:00 مساءً، يرجى الإلتزام بموعد استلام الطلبة من المدرسة .
  - 3 لن تتوفر خدمة الحافلات المدرسية في العودة فقط للطلبة المشتركين في الحافلات.
    - 4 التقيد بالزي الرياضي.
    - 5 غير مسموح بإحضار أى أطعمة أو مشروبات إلى المنتزه الترفيهي.
      - 6 ذكر أي ملاحظات طبية هامة في النموذج أدناه .

المحرون العامد كراون العامد المحروب ا

CROWN PRIVATE SCHOOL L.	أ إلى موشنجيت – دبي	ا أوافق على ذهاب ابنتي في رحلة	
الصف والشعبة:		الطالب/الطالبة:	سم
التوقيع:		، ولي الأمر	سم
	ملاحظات طبية هامة:	الهاتف:	ۣقم



Dear Parents, (Grade 5 to 12) Girls

### **Subject: Trip to Motiongate - Dubai**

We would like to inform you of our school's educational activity program for Grade 5 to 12 Girls students to **Motiongate** - **Dubai** on Thursday 16<sup>th</sup> November 2023 from 8:00 a.m. to 7:30 p.m., under the supervision of teachers, the cost of **AED 200** includes a ticket and meal for each student.

Please sign and return the letter back with AED 200 to the class Homeroom teacher no later than Friday 10<sup>th</sup> November 2023, as the school need to confirm the booking. For any inquiries, you can contact Ms. Shorouk, Mobile: 050 9005699

Thank you for your kind support for this educational trip.

#### Note:

Yours sincerely,

- 1- Buses will leave school at 8:00 a.m. Please be on time at 7:30 a.m.
- 2- School Day will end between 7:30 to 8:00 pm. for this day only, please be at the school on time.
- 3- Bus Students will have morning drop facility, but on return should be picked up by the parents.
- 4- Students must wear the PE uniform.
- 5- No Food & Beverage may be brought into theme park.
- 6- Write down any important medical condition of your child.

Dr. Kishor Pillai
Principal
Principal
I grant permission to send my child to Motiongate Dubai

Student name:
Class:
Parents name:
Signature:

Mobile No: ...... Important Medical Notes:



السادة أولياء أمور طلبة الروضة الأولى المحترمين السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،

الموضوع: رحلة تعليمية إلى دبي أكواريوم والحديقة المائية - دبي

ضمن برنامج الأنشطة المدرسية، تود إدارة مدرسة كراون الخاصة/عجمان، إحاطتكم علماً عن تنظيم رحلة تعليمية إلى دبي أكواريوم والحديقة المائية - دبي، لطلبة الروضة الأولى وذلك يوم الثلاثاء الموافق 2023/11/21 من الساعة 8:00 صباحاً وحتى الساعة 2:00 ظهراً، تحت إشراف معلمات من المدرسة، وبتكلفة 100 درهم تشمل تذكرة الدخول ووجبة لكل طالب.

لذا في حال رغبتكم بمشاركة ابنكم/ابنتكم في هذه الرحلة يرجى تعبئة النموذج أدناه مع إرفاق مبلغ 100 درهم، وإعادته إلى معلمة الصف قبل يوم الجمعة الموافق 2023/11/10، حتى يتسنى لإدارة المدرسة تأكيد الحجز،،، لأي استفسار يمكنكم التواصل مع الأستاذة شروق هاتف 9005699-050. وتفضلوا بقبول وافر الاحترام،،

### يرجى من جميع الطلبة:

- 1- الحضور إلى المدرسة تمام الساعة 7:30 صباحاً حيث ستتحرك الحافلات المدرسية الساعة 8:00 صباحاً.
  - 2- سينتهي الدوام المدرسي لهذا اليوم فقط تمام الساعة 2:00 ظهراً.
  - 3- التقيد بالزي المدرسي، مع إحضار لبس إضافي (الملابس الرياضية) للطوارىء.
    - 4- إحضار حقيبة ظهر صغيرة مع وجبات خفيفة، زجاجة ماء، ومعقم.
      - 5- ذكر أي ملاحظات طبية هامة في النموذج أدناه.

P.C.Box: 30556
AJMAN - U.A.E.

au مدير المدرسة

ني في رحلة تعليمية إلى دبي أكواريوم والحديقة المائية - دبي	ا أو افق على ذهاب ابني/ابنت
 الصف والشعبة:	اسم الطالب/الطالبة:
 التوقيع:	اسم ولي الأمر
 ملاحظات طبية هامة:	رقم الهاتف:



Dear Parents, (Kg1)

### Subject: Trip to Dubai Aquarium & Underwater Zoo- Dubai

We would like to inform you of our school's educational activity program for KG1 students to **Dubai Aquarium & Underwater Zoo- Dubai** on Tuesday 21<sup>st</sup> November 2023 from 8:00 a.m. to 2:00 p.m., under the supervision of teachers, the cost of **AED 100** includes a ticket and meal for each student.

Please sign and return the letter back with AED 100 to the class Homeroom teacher no later than Friday 10<sup>th</sup> November 2023, as the school need to confirm the booking. For any inquiries, you can contact Ms. Shorouk, Mobile: 050 9005699

Thank you for your kind support for this educational trip.

#### Note:

- 1- Buses will leave school at 8:00 a.m. Please be on time at 7:30 a.m.
- 2- School Day will end at 2:00 pm for this day only.
- 3- Students must wear the regular school uniform. Additionally, they must carry with them a set of PE Uniforms in case of an emergency.
- 4- Students are allowed to bring snacks, water, & sanitizer.
- 5- Write down any important medical condition of your child.

Yours sincerely	
	ف كداون الغاصمة
Coppill fine	P.O.Box: 30556
Dr. Kishor Pilla	AJMAN - U.A.E.
Principal ***	WAY PRIVATE SCHOOL L.
	TATVATE SUITE

I grant permission to se	end my child to Dubai Aquarium & Underwater Zoo- Dubai
Student name:	Class:
Parents name:	Signature:
Mobile No	Important Medical Notes:



السادة أولياء أمور طلبة الروضة الثانية المحترمين السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،

الموضوع: رحلة تعليمية إلى جرين بلاتيت - دبي

ضمن برنامج الأنشطة المدرسية، تود إدارة مدرسة كراون الخاصة/عجمان، إحاطتكم علماً عن تنظيم رحلة تعليمية إلى جرين بلاتيت - دبي، لطلبة الروضة الثانية يوم الثلاثاء الموافق 2023/11/21 من الساعة 8:00 صباحاً وحتى الساعة 2:00 ظهراً، تحت إشراف معلمات من المدر سة وبتكلفة 150 درهم تشمل تذكرة الدخول ووجبة لكل طالب

لذا في حال رغبتكم بمشاركة ابنكم/ابنتكم في هذه الرحلة يرجي تعبئة النموذج أدناه مع إرفاق مبلغ 150 درهم، وإعادته إلى معلمة الصف قبل يوم الجمعة الموافق 2023/11/10، حتى يتسنى لإدارة المدرسة تأكيد الحجز،،، لأي استفسار يمكنكم التواصل مع الأستاذة شروق هاتف 9005699-050.

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام،،

## يرجى من جميع الطلبة:

- 1- الحضور إلى المدرسة تمام الساعة 7:30 صباحاً حيث ستتحرك الحافلات المدرسية الساعة 8:00 صباحاً.
  - 2- سينتهي الدوام المدرسي لهذا اليوم فقط تمام الساعة 2:00 ظهراً.
  - 3- التقيد بالزي المدرسى، مع إحضار لبس إضافى (الملابس الرياضية) للطوارىء.
    - 4- إحضار حقيبة ظهر صغيرة مع وجبات خفيفة، زجاجة ماء، ومعقم.
      - 5- ذكر أى ملاحظات طبية هامة في النموذج أدناه.

به کراون الفاه المحال الفاه المحال الفاه المحال ال

/ابنتي في رحلة تعليمية إلى جرين بلانيت- دبي	أوافق على ذهاب ابني/
الصف والشعبة:	اسم الطالب/الطالبة:
التوقيع:	اسم ولي الأمر
ملاحظات طبية هامة:	رقم الهاتف:



Dear Parents, (Kg2)

### Subject: Trip to The Green Planet- Dubai

We would like to inform you of our school's educational activity program for KG2 students to **The Green Planet** - **Dubai** on Tuesday 21<sup>st</sup> November 2023 from 8:00 a.m. to 2:00 p.m., under the supervision of teachers, the cost of **AED 150** includes a ticket and meal for each student.

Please sign and return the letter back with AED 150 to the class Homeroom teacher no later than Friday 10<sup>th</sup> November 2023, as the school need to confirm the booking. For any inquiries, you can contact Ms. Shorouk, Mobile: 050 9005699

Thank you for your kind support for this educational trip.

#### Note:

Yours sincerely,

- 1- Buses will leave school at 8:00 a.m. Please be on time at 7:30 a.m.
- 2- School Day will end at 2:00 pm for this day only.
- 3- Students must wear the regular school uniform. Additionally, they must carry with them a set of PE Uniforms in case of an emergency.
- 4- Students are allowed to bring snacks, water, & sanitizer.
- 5- Write down any important medical condition of your child.

Dr. Kishor Pillai
Principal

I grant permission to send my child to The Green Planet- Dubai

Student name:

Class:

Parents name:

Signature:

Mobile No.: Important Medical Notes:



السادة أولياء أمور طلبة مرحلة ما قبل الروضة المحترمين السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،

الموضوع: رحلة تعليمية إلى بيت الفراشات - دبي

ضمن برنامج الأنشطة المدرسية، تود إدارة مدرسة كراون الخاصة/عجمان، إحاطتكم علماً عن تنظيم رحلة تعليمية إلى بيت الفراشات – الشارقة، لطلبة مرحلة ما قبل الروضة وذلك يوم الثلاثاء الموافق 2023/11/21 من الساعة 8:00 صباحاً وحتى الساعة 2:00 ظهراً، تحت إشراف معلمات من المدرسة، وبتكلفة 80 درهم تشمل تذكرة الدخول ووجبة لكل طالب.

لذا في حال رغبتكم بمشاركة ابنكم/ابنتكم في هذه الرحلة يرجى تعبئة النموذج أدناه مع إرفاق مبلغ 80 درهم، وإعادته إلى معلمة الصف قبل يوم الجمعة الموافق 2023/11/10، حتى يتسنى لإدارة المدرسة تأكيد الحجز،،، لأي استفسار يمكنكم التواصل مع الأستاذة شروق هاتف 9005699-050. وتفضلوا بقبول وافر الاحترام،،

## يرجى من جميع الطلبة:

- 1- الحضور إلى المدرسة تمام الساعة 7:30 صباحاً حيث ستتحرك الحافلات المدرسية الساعة 8:00 صباحاً.
  - 2- سينتهي الدوام المدرسي لهذا اليوم فقط تمام الساعة 2:00 ظهراً.
  - 3- التقيد بالزي المدرسي، مع إحضار لبس إضافي (الملابس الرياضية) للطوارىء.
    - 4- إحضار حقيبة ظهر صغيرة مع وجبات خفيفة، زجاجة ماء، قبعة ومعقم.
      - 5- ذكر أي ملاحظات طبية هامة في النموذج أدناه.

المدر سق ال

نه كداون العف

	الفراشات - الشارقة	لة تعليمية إلى بيت	هاب ابني/ابنتي في رحا	ا أوافق على ذه	
: ä	الصف والشعب			سم الطالب/الطالبة:	اد
	التوقيع:			سم ولي الأمر	اد
		حظات طبية هامة:	ملاد	قم الهاتف:	ر



Dear Parents, (Pre-KG)

### Subject: Trip to The Butterfly House - Sharjah

We would like to inform you of our school's educational activity program for Pre-KG students to **The Butterfly House - Sharjah** on Tuesday 21<sup>st</sup> November 2023 from 8:00 a.m. to 2:00 p.m., under the supervision of teachers, the cost of **AED 80** includes a ticket and meal for each student.

Please sign and return the letter back with AED 80 to the class Homeroom teacher no later than Friday 10<sup>th</sup> November 2023, as the school need to confirm the booking. For any inquiries, you can contact Ms. Shorouk, Mobile: 050 9005699

Thank you for your kind support for this educational trip.

#### Note:

Yours sincerely,

- 1- Buses will leave school at 8:00 a.m. Please be on time at 7:30 a.m.
- 2- School Day will end at 2:00 pm for this day only.
- 3- Students must wear the regular school uniform. Additionally, they must carry with them a set of PE Uniforms in case of an emergency.
- 4- Students are allowed to bring snacks, water, hat & sanitizer.
- 5- Write down any important medical condition of your child.

Dr. Kishor Pillai Principal Principal	S56 A.E. CHOOLLIS
I grant permission to	o send my child to The Butterfly House - Sharjah
Student name:	Class:
Parents name:	Signature:
Mobile No.:	Important Medical Notes: